



Muscat: 19 March 2024

مسقط: 19 مارس 2024

**A judicial decision to reject a lawsuit against
the company's merger "Oman Investments &
Finance Co SAOG "**

**قرار قضائي برفض الدعوى المقامة ضد اندماج الشركة مع
شركة عمان للاستثمارات والتمويل عن طريق الضم**

Further to the previous disclosure dated July 10, 2023 regarding the merge of Dhofar International Development and Investment Holding Company SAOG (the merging company) with Oman Investments and Finance Company SAOG (the merging company), Dhofar International Development and Investment Holding Company SAOG "the merging company" is pleased to announce to shareholders and stakeholders that the competent court ruled dated 19th March 2024 "To reject the lawsuit according to the reasons stated and ordered the plaintiffs to bear the expenses" in the lawsuit filed by some of the shareholders against Oman Investment and Finance Company SAOG "the merging company" and the decisions of its EGM related to the its merger with DIDIC through annexation.

الحاقا بالإفصاح السابق والمؤرخ في 10 يوليو 2023 حول اندماج شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع "الشركة الدامجة" مع شركة عمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع.ع "الشركة المندمجة"، يسر شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع "الشركة الدامجة" بأن تعلن للمساهمين وذوي العلاقة، بأن المحكمة المختصة قد أصدرت قرارها بالجلسة العلنية المنعقدة يوم الثلاثاء الموافق 19 مارس 2024 "برفض الدعوى وفقاً للمبين بالأسباب وحملت المدعين المصاريف" في الدعوى المقامة من عدد من حاملي الأسهم على الشركة المندمجة "شركة عمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع.ع" والمتعلقة بقرارات الجمعية العامة غير العادية حل وإندماج الشركة المندمجة عن طريق الضم مع شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع.

The Company will follow the procedures to ensure the completion of the merger in accordance with applicable laws and regulations.

وستتابع الشركة كافة الإجراءات المتعلقة بإتمام إجراءات الاندماج من الجهات التنظيمية ذات الصلة وفقاً للقوانين والإجراءات المعمول بها.

Best regards



**Jamal Kamel Rasheed
Company Secretary**

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير ،،،

**جمال كامل رشيد
أمين سر الشركة**

